



مجموعة
الصناعات الوطنية
(القابضة)
NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة
Head Office
ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005
P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005
هاتف : (965) 24849466
هاتف : (965) 24844739
فاكس : (965) 24839582
بريد الكتروني: info@nig.com.kw
www.nig.com.kw

الكويت في 2024/11/18

اشارة
٥٧٤ - ٢١٢ / ١٤ / ٢٠٢٤

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive Officer- Boursa Kuwait Company

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد,,

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع : افصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the provisions of the fourth chapter, module Ten (Disclosures and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. 7 of 2010, and its amendments.

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، والى احكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية .

Please find enclosed the disclosure form of material information.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام,,

Sincerely,

Ahmed Hassan
Chief Executive Officer

احمد حسن
الرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
The material information form

18/11/2024		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك. عامة	اسم الشركة Company Name
Scomi Oil Tools Middle East W.L.L., a subsidiary of National Industries Company K.S.C. (one of our subsidiaries), has signed a contract with Kuwait Gulf Oil Company (K.S.C.) and Saudi Arabian Chevron Inc to provide drilling fluids products. The value of this contract amounts to 10 million Kuwaiti Dinars, with an execution period of 5 years starting from December 2024.	قامت شركة سكومي اويل تولز ميدل ايست ذ.م.م. وهي شركة تابعة لشركة الصناعات الوطنية ش.م.ك. (احدى شركاتنا التابعة) بتوقيع عقد مع شركة نفط الخليج الكويتية (ش.م.ك) وشركة شيفرون العربية السعودية لتقديم منتجات سوائل الحفر وقيمة هذا العقد مبلغ وقدره 10 مليون دينار كويتي ومدة تنفيذ هذا العقد 5 سنوات اعتباراً من ديسمبر 2024	المعلومات الجوهرية The Material Information
Currently, there is no financial impact, the transaction will be reflected in the company's annual financial statements.	لا يوجد اثر مالي في الوقت الحالي وسينعكس الاثر المالي للصفحة في البيانات المالية السنوية للشركة.	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

٢٠٢٤/١١/١٨

١٨